
Zápis

Zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru dne 30.9.2021 v 18:00, Brno, 
Jírova 2.

Přítomni: Ing. Lukáš Bružeňák- předseda komise, Ing. Jiří Kozlovský, Ing. Andrea 
Ondrůjová, p. Janka Wasserbauerová

Omluveni: Mgr. Eva Malířové, Ing. Václav Fišer, Ing. Petr Kiessel
Hosté: JUDr. PhDr. Martin Příborský, Mgr. David Staněk
Účastní se 4 členové, komise je usnášeníschopná.

1. Schválení programu zasedání.

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0

2. Návrh termínů zasedání do konce roku 2021

Komise se sejde v těchto dnech:

19.10. 2021 

18.11.2021 

9.12. 2021

3. Návrh vyhlášky o stanovení obecního systému odpadového hospodářství

Usnesení: Komise schvaluje předloženou vyhlášku s poznámkou.

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0

Poznámka: Komise doporučuje ve vyhlášce uvést ve výčtu odpadů i popel.

4. Návrh zadání územní studie Nám. Karla IV.

Usnesení: Komise schvaluje předloženou dokumentaci bez dalších připomínek.

Pro: 3 Proti: 0 Zdržel se: 1

5. Hladina osvětlenosti, normy pro venkovní osvětlení (obecná diskuse)

Nejprve pan Kozlovský informoval o nevyhovujícím osvětlení na uici Bednaříkova, 

kdy je osvětlení skryto ve vegetaci. Jsou zde i lampy se dvěma výložníky, které 

osvětlují jak vozovku, tak chodník, naproti tomu jsou zde lampy s jedním výložníkem 

a ještě umístěné výrazně od vozovky, takže tato je osvětlena jen velmi málo.

Dále paní Ondrůjová informovala o vysoké intenzitě pouličního osvětlení na ulici 

Šimáčkova, které subjektivně působí rušivě. Pan místostarosta informoval komisi, že
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veškeré činnosti s osvětlením mají na starost Technické Služby Brno (TS Brno). 

Sama obec nezaznamenala požadavky občanů na nadměrné osvětlení ulice.

6. Památné lípy a studny (informace)

Paní Ondrůjová informovala Komisi, že OŽP MMB doporučuje vyhlásit lípy u Orlovny 

za památné stromy z důvodu jejich vzrůstu a jako doprovod historicky významné 

budovy. Další kroky budou podniknuty ve spolupráci s vlastníkem pozemku (obec). 

Dle vyjádření pana Staňka zatím MMB nekontaktovalo ÚMČ Brno-Líšeň.

Dále pan místostarosta informoval Komisi o revitalizaci vybraných studní, která by 

měla být dokončena ještě letos.

7. Různé

byl nahlášen odstavený nákladní automobil na ulici Bednaříkova s prošlou známkou 

technické kontroly. Proběhla diskuse na téma, jestli se jedná o vrak a je možné jej 

odtáhnout.

Při instalaci nových obrubníků a souvisejících zemních pracech by bylo vhodné 

postupovat takovým způsobem, aby nedošlo ke znečištění chodníků hlínou a to ani v 

čase po dokončení díla -  tj. použít zásyp z hlíny přiměřený výšce nového obrubníku 

nebo odpovídající povrchovou úpravu hlíny (zhutnění).

Na Hřbitovní ulici je nedokončená práce na elektroinstalaci (zodpovídá TS Brno). 

Ulice Molákova (zadní strana s balkóny), vzrostlé stromy nadměrně stíní byty 

v přízemí. Opakovaná žádost na prořezání stromů nebo jiné vhodné řešení, které 

zlepší osvětlení bytů denním světlem.

- V ulici Drčkova pokračuje stavební řízení pro budoucí tramvajovou linku.

- Omezení nákladní dopravy v hustě obydlených ulicích, možné řešení je zákaz vjezdu 

nákladních vozidel - zákazová značka + dodatková tabulka "mimo zásobování". Toto 

opatření (již použité na Vinohradech) v podstatě znemožňuje vjezd nákladní dopravě 

ve večerních hodinách, kdy zásobování neprobíhá.

Ukončeno 19:50

S pozdravem,

Lukáš Bružeňák

Předseda komise

Lukas.bruzenak@seznam.cz

Tel. 731284907
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